
Notulen MR-vergadering OBS Koolhoven d.d. 19-04-2023 
 

Aan- en afwezigen: 
Aanwezigen: 

- Doortje van der Linden-Couwenberg 
- Joost van Esch  
- Anne Mutsaers 
- Saskia Oude-Middendorp 
- Sofie Buijs-Henrichs 
- Peter Klaassen 
- Raymond de Haan 

 
Afwezigen: 

- Suzanne van Hoek 
- Linda Smits-Huijsmans 

 

Agendapunten: 
 

Notulen d.d. 05-04-2023 
- De notulen wordt vastgesteld. Linda stuurt deze door naar Huub en zet ze op de 

drive. 
 

Actielijst doorlopen 
- De actielijst is doorlopen en is geactualiseerd.  

 

MR mailbox 

- Geen mail ontvangen.  

Antwoord aan ouder (mail vergadering 05-4-’23) is verstuurd 

 

Q&A 
- Raymond geeft update over de ‘vrijwillige ouderbijdrage’. Is besproken in Directeuren 

LeerKring. Gemeente heeft hierin ook een rol.  
Vanuit het directeurenoverleg wordt onderzocht hoe de Stichting OpMaatgroep met 
de ouderbijdrage om wil gaan. Een voorstel hierover wordt in het nieuwe Koersplan 
opgenomen. De MR en de GMR worden geïnformeerd over de voortgang. 
 

Mededelingen directie 
- Geen mededeling vanuit directie. 

- Er wordt een nieuwbouw gestart, aan de zuidkant van Koolhoven. 

Rapportfolio  

- In de leerteams wordt/is het ook geëvalueerd.  

- Ouders zien andere dingen dan de leerkracht, soms erg verwarrend. Ouders zien 

bijvoorbeeld de gehele leerlijn.  

- Een duidelijke printversie wordt gevraagd aan Rapportfolio.  



- Voor ouders is de verdeling “aanvang/in ontwikkeling/beheerst” niet zo duidelijk. Wat 

als er iets nog niet beheerst is? Wanneer moet je jezelf er zorgen over maken? Hoe 

moet het op waarde geschat worden?  
- Er wordt in de opmerkingenvakjes soms het persoonlijke woordje naar het kind 

gemist. Opmerking als “we hebben hieraan gewerkt” heeft geen meerwaarde. Dit 

wordt teruggekoppeld naar kernteam ‘leerlijnen’. 

Schoolgids 
- De schoolgids komt er weer aan. Raymond zorgt dat de schoolgids in concept bij de 

vergadering van 7 juni gepresenteerd wordt.  

Vraag vanuit MR 
- Signaal vanuit een groep – hoe gaat MT met de situatie om? Zijn de lessen vanuit het 

verleden rondom de communicatie hier omtrent meegenomen?  
 

Deel zonder directie 

 

Werkgroepen 
- Werkgroep Passend Onderwijs bespreekt schoolondersteuningsplan met kwaliteit 

coördinatoren (KC). 17 mei komt er terugkoppeling vanuit werkgroep naar MR.   

- Werkgroep Communicatie stuurt verslag van vergadering naar MR-leden ter controle 

– MRleden reageren, Anne deelt het naar de nieuwsbrief van het team en zorgt dat 

het in de ouderapp gezet kan worden.  

- Werkgroep ARBO – Anne zoekt document omtrent duurzame inzetbaarheid. Anne 

zet actie uit op dit beleidsstuk, naar team en Raymond.  

Rooster van aftreden  
- Er staan wat MR wissels op de planning.  

- Linda Vink neemt de termijn van Saskia Oude-Middendorp over.  
- Er wordt voor 2 ouders een nieuwe vacature uitgezet. Joost stelt zich herkiesbaar. 
- Termijn van Suzanne en Anne lopen af. Er komt een nieuwe oproep voor personeel. 

Anne stelt zich herkiesbaar.  

Rondvraag 
- Geen rondvraag 


